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Protokół nr 2/2022 z Zebrania Zarządu Mazowieckiego Związku Szachowego 

Termin zebrania: 17.01.2022r. 

Miejsce zebrania: platforma internetowa ZOOM 

Uczestnicy zebrania: Agnieszka Brustman, Ewa Kaźmierczak, Dariusz Koliński, Robert Krasiewicz, 
Andrzej Olsztyński, Teresa Osypiuk, Krzysztof Parol. 

Przewodniczący zebrania: Krzysztof Parol 

Przewodniczący powitał zebranych i rozpoczął prowadzenie Zebrania Zarządu MZSzach od 
zatwierdzenia porządku obrad zgodnie z Agendą. Agnieszka Brustman zgłosiła punkt dotyczący 
Rozliczenia Końcowego Kadry Juniorów za 2021 rok, do porządku obrad dodano nowy punkt (5) 
dotyczący rozliczenia z UZSWiM. Propozycja porządku zebrania po zmianie została przyjęta (6-za, 1-
przeciw, 0-wstrzymujących): 

1.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego Zebrania 
2.  Inwentaryzacja majątku MZSzach 
3.  Kalendarz imprez – nowe oferty 
4.  Otrzymane uwagi do regulaminu kadry juniorów 
5.  Rozliczenie Końcowe Kadry Juniorów za 2021 rok z Unią Sportu 
6.  Wdrożenie szybkich płatności (tpay) 
7.  Dotacje od Marszałka Województwa Mazowieckiego 
8.  Wniosek o patronat od Wojciecha Głąbińskiego 
9.  WOM klubowy – możliwość startu zawodników spoza Warszawy 
10.  WOM szkolny – nawiązanie współpracy z SZS 
11.  Zmiana adresu siedziby i korespondencyjnego 
12.  Rozliczenie z PZSzach za 2021 rok 
13.  Adresy mailowe w domenie mzszach.pl 
14.  Sprawy różne 

Ad 1. Dariusz Koliński przedstawił zgłoszone uwagi do Protokołu z Zebrania Zarządu MZSzach z dn. 
03.01.2022 r. i poinformował o ich wprowadzeniu. Przewodniczący przeprowadził głosowanie 
elektroniczne (na czacie) w sprawie przyjęcia ww. protokołu: 

Głosowało 7 osób:  za – 7 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów. 

Ad 2. Robert Krasiewicz przedstawił informację na temat posiadanego przez MZSzach sprzętu (50 
kompletów szachownic, bierek i zegarów elektronicznych, 15 szachownic elektronicznych, 15 
zegarów elektronicznych DGT XL, rzutnik, słupki z taśmą separacyjną). Zestawienie sprzętu 
w postaci elektronicznej Robert Krasiewicz przekaże do Prezesa MZSzach i zostanie 
przeprowadzony komisyjny spis sprzętu. 

Ustalenia: 

Spisu sprzętu dokona zespół w składzie: Robert Krasiewicz, Ewa Kaźmierczak i Krzysztof Parol. 

Ad 3. Klub UKS Gambit Wesoła złożył ofertę na organizację Indywidualnych Mistrzostw Mazowsza 
Juniorów w szachach klasycznych na którą nie było chętnych. W związku z tym Prezes przyjął 
ofertę z zadowoleniem. Przy okazji wywiązała się dyskusja dotycząca miejsca przeprowadzenia 
rozgrywek oraz zagadnienie kompletności składanych ofert. Robert Krasiewicz wskazał brak 
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różnicy między niepełnym wnioskiem (w którym nie ma najważniejszego, czyli punktu 
dotyczącego sali gry) a niezłożeniem go wcale. W dyskusji głos zabrali Robert Krasiewicz który 
między innymi poinformował o obecnych trudnościach z wynajęciem sal w szkołach, Dariusz 
Koliński, Agnieszka Brustman, Teresa Osypiuk i Prezes. Ponieważ na IMMJ nikt nie złożył 
wcześniej oferty propozycja została przyjęta jednogłośnie. Przewodniczący przeprowadził 
głosowanie elektroniczne (na czacie) w sprawie przyjęcia oferty ww. sprawie przyjęcia UKS 
Gambit Wesoła Oferty na organizację Indywidualnych Mistrzostw Mazowsza Juniorów: 

Głosowało 7 osób:  za – 7 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów. 

Ad 4. Prowadzący przedstawił otrzymaną sugestię wprowadzenia do regulaminu powoływania 
kadry wojewódzkiej poprzez zmianę kryterium punktowego na wynik procentowy. Dariusz 
Koliński wyjaśnił, że zrobił analizę wprowadzenia jako kryterium wyniku procentowego. 
Przygotowane tabele zostały zaprezentowane przez Prowadzącego. Porównanie obu kryteriów 
wskazało, że składy powoływanych kadr młodzików i juniorów (kadra + rezerwy) byłby takie 
samo bez względu na zastosowane kryterium. Wskazał, na przygotowanych tabelach, że 
zastąpienie kryterium punktowego procentowym wynikiem wpływa jedynie na kolejność na 
liście zawodników. Wyjaśnił również, że kolejność zawodników przy zastosowaniu wskazanych 
kryteriów jest inna tylko i wyłącznie dla wyników uzyskanych na MM (makroregionie) a nie ma 
znaczenia dla MP i PMP, bo w tych rozgrywkach jest taki sam dystans turnieju. 

Ustalono: 

Zarząd nie będzie wprowadzał zmian do przyjętych regulaminów powoływania kadr 
wojewódzkich. 

Ad 5. Robert Krasiewicz wyjaśnił, że dokonał rozliczeń finansowych za 2021 rok w zakresie 
szkolenia kadry wojewódzkiej w szachach z Unią Związków Sportowych Warszawy i Mazowsza. 
Agnieszka Brustman poinformowała, że chodzi o druk Rozliczenie końcowe kadry juniorów 
z Unią Związków Sportowych Warszawy i Mazowsza. Przewodniczący wskazał na przesłaną 
korespondencję mailową i druk do uzupełnienia wysłany do Roberta Krasiewicza przez 
Koordynatorkę Kadr Wojewódzkich UZSWiM. 

Ustalono: 

Robert Krasiewicz wyjaśni z Koordynatorką Kadr Wojewódzkich UZSWiM konieczność 
wypełnienia, bądź nie wypełnienia przesłanego druku. 

Ad 6. Przewodniczący omówił możliwość wdrożenia w MZSzach szybkich płatności (tpay). 
Omówiono sposób funkcjonowania nowej formy płatności jako alternatywnej do formy 
dotychczasowej. Krzysztof Parol wdroży nową formę płatności dla umożliwienia rocznych opłat 
sędziowskich. Dalszej kolejności będą wdrażane inne płatności na rzecz MZSzach  

Ad 7. Prezes zalecił śledzenie strony internetowej z dotacjami Urzędu Marszałkowskiego 
w Warszawie, aby po aktywizacji przez urząd zakładki z dotacjami sportowymi możliwie 
najszybciej złożyć wniosek o dofinansowanie Mistrzostw Warszawy. 

Ustalono: 

Ewa Kaźmierczak złoży wniosek o dofinansowanie Mistrzostw Warszawy z dotacji Urzędu 
Marszałkowskiego w Warszawie. 
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Ad 8. Omówiono wniosek o patronat złożony do MZSZach przez Wojciecha Głąbińskiego. 

Ustalono: 

Andrzej Olsztyński zapozna się z przesłanymi informacjami i nawiąże kontakt z autorem 
opracowania w celu poznania bliższych i bardziej konkretnych informacji. 

Ad 9. Omówiono możliwość startu zawodników spoza Warszawy w rozgrywkach klubowy 
w ramach WOM. Z uwagi na brak potwierdzonych informacji temat będzie przedmiotem 
dalszych prac Zarządu MZSzach. 

Ustalono: 

Krzysztof Parol rozpozna wytyczne regulaminowe wynikające z dofinansowania jak 
i regulaminu WOM oraz możliwości korekty tego regulaminu. 

Ad 10. Omówiono możliwość podjęcia współpracy z SZS w sprawie organizacji rozgrywek 
WOM-u szkolnego. Robert Krasiewicz przedstawił jak powinny przebiegać rozgrywki 
poszczególnych szczebli od powiatowego w górę. Zagadnienie będzie przedmiotem dalszych 
prac Zarządu MZSzach. 

Ustalono: 

Krzysztof Parol i Robert Krasiewicz rozpoznają wytyczne regulaminowe dla rozgrywek 
poszczególnych szczebli WOM-u szkolnego oraz możliwości współpracy z SZS w tym zakresie. 

Ad 11. Przewodniczący omówi problemy związane z obecnym funkcjonowanie dwóch 
różnych adresów MZSzach (siedziby i korespondencyjnego). Zaproponował w celu 
wyeliminowania tych problemów wynajęcie adresu wirtualnego i przedstawił wstępne koszty. 
Omówił również funkcjonowanie i usługi realizowane w ramach wirtualnego biura. Członkowie 
Zarządu pozytywnie odnieśli się do przedstawionej propozycji. 

Ustalono: 

Krzysztof Parol zbierze konkretne oferty z kosztami usługi wirtualnego biura. 

Ad 12. Przewodniczący przedstawił i omówił złożone do PZSzach na początku stycznia br. 
rozliczenie finansowe z PZSzach za 2021 rok płatności pomiędzy MZSzach i PZSzach. 
Rozliczenie nie jest jeszcze zweryfikowane przez PZSzach. W rozliczeniu końcowym PZSzach 
będzie zobowiązany do wpłaty różnicowej na rzecz MZSzach. 

Ad 13. Przewodniczący przedstawił możliwość założenia dla Członków Zarządu MZSzach 
adresów mailowych w domenie mzszach.pl. Zainteresowani członkowie będą indywidualnie 
uzgadniać potrzebę założenia adresu. Dariusz Koliński zaproponował założenie maila 
ligajuniorow@mzszach.pl . 

Ad 14. W sprawach różnych omówiono następujące zagadnienia: 

1) Dariusz Koliński przedstawił postęp w przesłaniu do rodziców informacji o powoływaniu 
dzieci do kadry młodzików i juniorów. 

2) Krzysztof Parol poinformował o przeprowadzonym kursie sędziowskim na klasy okręgowe 
i podziękował Agnieszce Brustman bardzo dobrej organizacji kursu w którym na klasy 
sędziowskie zdawało 15 osób. 
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3) Dariusz Koliński poinformował o przebiegu bez incydentów pierwszego zjazdu OLM i LM 
w Puszczy Mariańskiej. 

4) Ustalono termin kolejnego spotkania Zarządu na 31.01.2022r. o godzinie 2000 na platformie 
ZOOM. Zakładany czas zakończenia Zebrania Zarządu MZSzach godzina 2200. 

Na tym Przewodniczący zakończył zebranie Zarządu MZSzach. 

Do protokołu dołączono Uchwałę przyjętą w głosowaniu elektronicznym pomiędzy spotkaniami 
Zarządów i jest to: 

1) Uchwała nr 3/2022 MZSzach z dn. 14.01.2022 r. w sprawie w sprawie przyjęcia w poczet 
członków MZSzach Klubu Szachowego "Debiut" Zamienie. 

Protokół sporządził: Dariusz Koliński 

Prezes MZSzach 

Krzysztof Parol 
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Uchwała głosowana elektronicznie (mailowo) 13-14. 01.2022 r. 

Uchwała nr 3/2022 
Zarządu Mazowieckiego Związku Szachowego 

z dn. 14. 01.2022 r. 
w sprawie przyjęcia w poczet członków MZSzach Klubu Szachowego "Debiut" 

Zamienie 
 

§ 1. Zarząd MZSzach przyjmuje w poczet członków MZSzach Klub Szachowy "Debiut" 
Zamienie. 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Prezes Zarządu MZSzach 

 

Krzysztof Parol 

Wynik głosowania: 

Głosowało 7 osób:  za – 7 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów. 

 


